
Prva se)a novoizvoljenega občinskega komlteja ZKS

Analiza samoupravnih aktov
Na prvi seji novoizvoljenega

komiteja CK ZKS so ocenili
uresničevanje ustavnih diopolnil
oziroma ustanavljanja teimeljnih
organizacij združenega dela v
naši občinL V roku, se pnavi do
konca prejšnjega leta, so vse go-
spodarske organizacije opravile
postopek in sprejele potrebne
samoupravne akte za priglasitev
v sodni register. Izjema je le
holit. V naši občini je šest ta-
kih delovnih organizacij v go-
spodarstvu, ki imajo TOZD. Na-
loge, ki so jih zahtevala ustavna
dopolnila, so opravili tudi v ve-
čini negospodarskih organizacij;
izjeme so le Visoka šola za te-
lesno kulturo, Solski center
tiska in papirja ter Prehodni
dom v Jaršah. Ti zavodi niso
mogli opraviti vseh postopkov,
ker so vezani tudi na svofe usta-
novitelje; vendar bodo to nare-
dili v kratkem. V mesecu dni bo
opravljena tudi analiza samo-
upravnih aktov. Nadalje so na
seji komiteja pregledali tudi evi-
dentirane kandidate za organe
organizacije Zveze komunistov
(po predlogu kadrovske komi-
sije pri OK ZKS). V mestno
konferenco ZK je evidentiranih
11 članov, v njert komite pa
trije. Za sedmi kongres ZKS je
evidentiranih deset članov, za
zvezni X. kongres pa dva člana,
in sicer B. Bratina in F. Man-
deljc. Evidentirani pa so tudi
trije člani za CK ZKS, in sicer
F. Rejc, V. Fink in R. Svetek.
Še v januarju se bo komite po-
novno sestal, da bi natančneje
pripravil program dela za svoje
organe konference; ta bo imela
svojo sejo prav tako še ta me-
sec.
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